



أنظمة الهيدروليك

HYDRAULIC SYSTEMS



تقوم ساب تك بتصميم وتداول وإصلاح جميع أنواع الأنظمة الهيدروليكية لتطبيقات مختلفة وفقاً لمتطلبات العملاء باستخدام قطع تحمل علامات تجارية مع شهادات اختبار.

نقوم بإصلاح جميع أنواع المضخات والمحركات والصمامات الهيدروليكية واختبارها على منصة اختبار متخصصة لضمان وظائفها بنسبة 100% ودعمها بضمان قيا.

SAB TECH designs, trades, and repairs all kinds of hydraulic systems for different applications as per customer requirements using branded parts with test certificates.

We repair all types of hydraulic pumps, motors, valves, and test them on a specialized test bench to guarantee 100% functionality with our backed standard warranty.

FEATURES

مميزات



تصنيع بساتم الهيدروليك بدقة عالية بواسطة
الات تصنيع باستخدام المخرطة CNC

CNC machining for hydraulic cylinders



إصلاح وحدات الهيدروليك

Repair of power pack



تصنيع وتجميع الأنظمة
الهيدروليكية

Fabricate & assembly of
customized power packs



تصنيع أجزاء البساتم الهيدروليكية

Fabrication of hydraulic parts



الإختبار والكشف علي المضخات
الهيدروليكية

Testing & diagnosis of
hydraulic pump



تصنيع صوف بساتم الهيدروليك

Manufacturing of hydraulic seals





أنظمة الهيدروليك

HYDRAULIC SYSTEMS



ENGINEERING

الحلول الهندسية



- ✓ Hydraulic Test Bench for Pumps, motors, and valve testing
- ✓ Fabrication and Assembly of Hydraulic Systems
- ✓ Troubleshooting of hydraulic systems for mobile and industrial equipment
- ✓ Technical consultation to maintain and manufacture hydraulic systems
- ✓ Using the latest software and analytic tools to develop products
- ✓ Design, develop and Manufacture Hydraulic Systems for mobile and industrial applications
- ✓ Applications for steel mills, petrochemical plants, construction, and industrial equipment
- ✓ CNC facilities for precision manufacturing

- ✓ جهاز لمنصات الاختبارات الهيدروليكية للمضخات والمحركات واختبار الصمامات
- ✓ تصنيع وتجميع الأنظمة الهيدروليكية
- ✓ استكشاف أخطاء الأنظمة الهيدروليكية للمعدات المتنقلة والصناعية وإصلاحها
- ✓ الاستشارة الفنية لصيانة وتصنيع الأنظمة الهيدروليكية
- ✓ استخدام أحدث البرامج والأدوات التحليلية لتطوير المنتجات
- ✓ تصميم وتطوير وتصنيع الأنظمة الهيدروليكية للتطبيقات المتنقلة والصناعية
- ✓ تطبيقات لمصانع الحديد ومصانع البتروكيماويات والبناء والمعدات الصناعية
- ✓ لاستخدامات متعددة CNC مرافق مجهزة لأجهزة أنظمة

